
Zápis z jednání Školské rady ZŠ s RVJ 

2021/2022 

ze dne 18.05.2022 

Přítomni: 

Za zřizovatele: Mgr. Hana Kendíková , Martin Frank 

Za rodiče: Mgr. Kateřina Kubínová, Ing. Jana Krátká 

Za pedagogické pracovníky: Marie Štaflová a Mgr. Milena Rážová 

Mgr. Blanka Chýlová – ředitelka školy 

 

Program: 

1. Volba členů školské rady ze zákonných zástupců  konec období 31.8. 2022 

2. Zpětná vazba škole - účast zákonných zástupců 

3. Nový školní rok-  personální zajištění, kurz plavání, Edison 

4. Informace k Inspekční zprávě 

5. Informace k výsledku šetření -  změna souvisí s výsledkem šetření ČŠI  

6. Návrh úpravy školního řádu -  bod 2.3 

7. Návrh úprav Pravidel hodnocení výsledků vzdělávání, zatím k diskusi - není zatím informována širší 

rodičovská veřejnost ani zřizovatele 

8. Ostatní 

Ad 1)  

Paní ředitelka informovala, že pošle rodičům e-mail o uspořádání Voleb zákonných zástupců do ŠR na 

další období. Dále osloví rodiče, kdo by měl zájem kandidovat, ať se přihlásí. Též na třídních 

schůzkách 7.6. budou rodiče osloveni. Zároveň bude vše uveřejněno na webu školy. 

Termín voleb se zvažuje buď v termínu odjezdu dětí na ŠVP v neděli 12.6.2022 (s možností pro ty, 

jejichž žáci neodjíždí ještě i v pondělí 13.6.2022 – paní ředitelka prověří v dokumentu, zda je možné 

volit ve dvou dnech). Další možná varianta termínu je při Loučení s páťáky 23.6.2022.  

Jana Krátká podepsala souhlas s kandidaturou na další volební období. 

 

 



Ad 2)    

Minulá Zpětná vazba škole proběhla v roce 2020, organizováno společně se Spolkem rodičů, nyní 

proběhla znovu v květnu 2022.  

Návratnost odpovědí byla nyní 51% (cizinci většinou nevyplňují, upozornění chodilo na maily žáků). 

Zároveň se hodnotili i jednotliví učitelé, které daného žáka učí. 

Porovnání grafů nyní a před 2 lety vykazují zlepšení téměř ve všech sledovaných oblastech, bylo i dost 

slovních komentářů, kterými se bude škola zabývat. Shrnutí Výsledků bude zpřístupněno všem na 

webu školy.  

 

Ad 3)   

Projekt Edison proběhne 2.-9.10.2022, MČ přispěje částkou 10.000,-Kč.  

Výuka TV bude nově zajišťována v příštím roce trenérkou z PFUK. 

Plavání pro 3. a 4. třídy by mělo probíhat v rámci plaveckého soustředění 20 hodin mimo školu (jako 

kurs). Je možné připojit i jiné třídy ve stejném termínu pro odjezd na ŠVP. Normálně by tedy 

probíhala výuka TV ve 3. a 4. třídách. 

 

Ad 4) , 5), 6) 

13.-18.3.2022 proběhla Inspekce pravidelná a současně na podnět. 

Pravidelná probíhala po 6 letech se stejným člověkem, zaznamenán posun k lepšímu, hodnocení je 

dobré. ŠR měla k dispozici Inspekční zprávu i Inspekční protokol. 

U Inspekce na podnět byly 4 body shledány jako nepodnětné, 1 jako podnětný. Ve Školním řádu bude 

upraven bod 2.3. a to tak, že v něm bude přímo odkaz na Dokument, ze kterého vychází. Úpravu 

dostala ŠR v návrhu, bude po finální kontrole poslána členům ŠR a schválena korespondenčně. 

 

Ad 7)   

Návrh úprav pravidel hodnocení výsledků se stále řeší. Hledá se nejlepší varianta. Půjde zřejmě o 

kombinaci slovního hodnocení a známkové klasifikace. Zároveň je záměr nehodnotit známkami 

výchovy.  

Po třídních schůzkách 7.6.2022 (od 19.00) bude probíhat diskuse ke klasifikaci, kdo bude chtít z řad 

rodičů, bude se moci zúčastnit. 

 

 



Ad 8)  

1.6.2022  - proběhne Charitativní běh 

2.6.2022  -  Fotbalový turnaj  

23.6.2022 -  rozloučení s páťáky spojené s Akademií 

 

Zapsala: Jana Krátká 


